
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 4.júna 2025 o 18,00 hod.  

 
Prítomní: L.J,  D. K,  I. K, 
 Š.  M, -  neprítomný ,ospravedlnený  PN,  J. Š, – neprítomná, ospravedlnená 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na druhý polrok 2025  
7. Návrh záverečného účtu  obce Horné Naštice za rok 2024 
8. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024  
9. Zámer predaja nehnuteľného majetku obce par.č. 2024/1 o výmere 33m² 
10. Zámer predaja spoluvlastníckeho podielu obce vo veľkosti 24/288 t.j. 35,5m² par.č.1613/1 
11. Žiadosť MOSRZ Bánovce nad Bebr. o aktualizáciu územného plánu obce k pozemku na 

parcele 1318/3,1318/4,1321/3 Riedky vrch z dôvodu požiadavky na umiestnenie stavby 
12. Zmluva o zriadení vecných bremien medzi obcou H.Naštice a Západoslovenskou distribuč-

nou, a.s., 
13. Prídu najlepší slovenskí a českí cyklisti 

Štart a cieľ všetkých časoviek majstrovstiev cyklistiky SR a ČR 26.júna bude v Horných 
Našticiach  

14.  Kultúrno-gastronomické podujatie  Naštická fazuľa – 28.jún 2025 
15. Diskusia 
16. Záver  

 
 
K bodu l 
Starosta obce Ing. S.F.  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní  3 poslanci OZ.  Neprítomní Š.M. - PN ,  J.Š. ospravedlnení. 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 3   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľa zápisnice bola  určená  Ing. A. C. 
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:  L.J, I. K. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
D. K, J. Š, 
Poslanci hlasovali: 
Za :  3                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 



K bodu 5 
Starosta obce Ing. S. F. konštatuje, že uznesenia sa priebežne plnia. 
 
K bodu 6 
Ing. A. C, oboznámila prítomných s návrhom plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 
druhý polrok 2025.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                        Proti : 0                                          Zdržal sa : 0   
K bodu 7  
Návrh záverečného účtu bol vyvesené na úradnej tabuli, poslanci ho dostali v elektronickej podobe, 
nemali k nemu pripomienky ani dodatky. Jednohlasne schválili i tvorbu záverečného účtu. 
Záverečný účet schválili tak ako bol  predložený v návrhu.  Celoročné hospodárenie obce sa 
schvaľuje bez výhrad. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                        Proti : 0                                          Zdržal sa : 0   
K bodu 8  
Ing. C. prečítala odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2024, kde 
odporúča obecnému  zastupiteľstvu schváliť  s výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez 
výhrad. 
 Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                         Proti : 0                                 Zdržal sa : 0 
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných poslancov so žiadosťou Stanislava Naštického o odkúpenie 
pozemku č. 2024/1 o výmere 33m²  z dôvodu prístupovej cesty k stavbe rodinného domu . Tento 
zámer poslanci neschválili.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 0                                         Proti : 3                                 Zdržal sa : 0 
Poslanec J. L.v navrhol inú formu, nie odpredaj majetku, ale zriadenie vecného bremena, pričom 
žiadateľ môže vstupovať na pozemok a robiť svahové práce. Poslanci súhlasili so zriadením 
vecného bremena.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                         Proti : 0                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 10 
Starosta obce oboznámil prítomných so zámerom predaja spoluvlastníckeho  podielu na parcele 
č.1613/1 vo veľkosti 24/288 vo výmere 35,5m². Poslanci po menšej  diskusii s uvedeným zámerom 
nesúhlasili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 0                                         Proti : 3                                 Zdržal sa : 0 
Následne im p.starosta predložil nový zámer, namiesto predaja pozemku zámenu pozemkov, 
nakoľko obec nemá prístupovú cestu k ihrisku a zámenou pozemkov by sa tento problém vyriešil. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                         Proti : 0                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 11  
V ďalšom bode starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou miestnej organizácie 
Slovenského rybárskeho zväzu  v Bánovciach nad  Bebravou o aktualizáciu územného plánu obce 
k pozemku na parcele 1318/3,1318/4,1321/3 Riedky vrch z dôvodu požiadavky na umiestnenie 
stavby. Poslanci po menšej diskusii uvedenú žiadosť  zamietli . Hlasovali: 
Za : 0                                         Proti : 3                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 12    



V ďalšom bode  poslanci schválili zmluvu o zriadení vecných bremien so Západoslovenskou 
distribučnou, a.s., táto zmluva bola už v minulosti schválená zmluvou o budúcej zmluve.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 3                                         Proti : 0                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 13        
Poslanec  I.K. informoval prítomných o nadchádzajúcich majstrovstvá SR a ČR v cestnej cyklistike, 
ktoré sa budú konať 26.6.2025 so štartom z našej obce smerom do Závady pod Čiernym vrchom. 
V tento deň bude plná uzávera cesty len s obedňajšou prestávkou v čase od 12,30 do 15,00 hodiny, 
preto prosí občanov o zhovievavosť a trpezlivosť v tento deň, rešpektovanie príslušníkov polície 
a organizátorov pretekov a týmto predísť ku zbytočným konfliktom a prispieť k hladkému priebehu 
pretekov. 
 
K bodu 14 
Pán   starosta oboznámil prítomných so zabezpečením občerstvenia na blížiacej sa „Fazuľovici“. 
Porota, ktorá bude vyhodnocovať súťažiacich vo varení fazule bude v zložení B. E, V. M., K. J . 
Prítomní poslanci sa postupne vyjadrovali k danej akcii. 
Keďže už žiadnych pripomienok a návrhov nebolo, pán starosta diskusiu ukončil.      
 
K bodu 15 
Na záver    poďakoval pán starosta prítomným poslancom za aktívnu účasť a zasadnutie obecného 
zastupiteľstva ukončil.    
 
 
 
 
                                                                                                  
                                                                                                
V Horných Našticiach 4.6.2025               
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová     .................................                                                    
   
 
Overovatelia:   Ivan Kšiňan....................................         Dáša Kalačová ..................................                           
 


